
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 3. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 134

Vil ministeren oplyse, hvor mange penge henholdsvis universiteter, professionshøjskoler,

erhvervsakademier og øvrige videregående uddannelsesinstitutioner hvert år bruger på

markedsføring, jf. svar på spørgsmål 154 (UFU alm. del, endeligt svar, 2018-19)? Svaret

bedes opgjort i tabelform for hver type uddannelsesinstitution samt for alle institutioner

samlet i 2020-priser.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ellen Trane Nørby

(V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær

formand
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